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Vragen van het lid Schonis (D66) aan de Minister van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «Rechter: Biro moet van het fietspad» (ingezonden 
28 januari 2019). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Rechter: Biro moet van het fietspad»?1 

Vraag 2
Heeft u inmiddels het vonnis van de rechter op schrift gekregen, zoals 
aangegeven in genoemd artikel, waarin de Biro gelijk wordt gesteld aan een 
brommobiel? 

Vraag 3
Worden de gemeenten die nodig zijn voor de uitvoering van dit vonnis bij het 
overleg betrokken? 

Vraag 4
Wordt de kwetsbare groep verkeersdeelnemers, namelijk gehandicapten, voor 
wie de Biro als vervoermiddel is bedoeld, niet onevenredig getroffen door dit 
vonnis? Houdt u hiermee rekening bij de uitvoering van het vonnis?

1 Het Parool, 26 januari 2019, «Rechter: Biro moet van het fietspad» (https://www.parool.nl/
amsterdam/rechter-biro-moet-van-het-fietspad~a4622200/)
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